
Hippolytushal nog niet open. 

Wethouder Schollema zegt het volgende hierover. 

We zijn in overleg met Rottinghuis om zo te proberen uit de vervelende situatie rondom de nieuwe 

sporthal in Middelstum te komen. We hebben hierin deze week stappen gezet en hebben goede hoop 

er uit te komen. Om die reden hebben we samen met Rottinghuis vandaag de rechtbank bericht om 

uitspraak te doen in het kort geding tussen de gemeente en Wind. 

 

In dit geding eist de gemeente oplevering van de sporthal. Voor het kort geding tussen de gemeente en 

Rottinghuis vragen we de rechtbank ons nog even de tijd te gunnen alvorens uitspraak te doen. Dit geding 

gaat over het retentierecht waar Rottinghuis zich op beroept. Zodra er meer bekend is, laten we dit 

uiteraard weten. 

  

Wij doen ons uiterste best om te zorgen dat de sporthal zo snel mogelijk in gebruik kan worden genomen. 

Bron: Bé Schollema (19 februari 2016)  Archief 

 


